
Bestyrelsesmøde d. 2/3 – 2021  

Deltagere: 

Bjarne – Institutionsleder 

Mette – Pædagogisk leder 

Jesper – Pædagogisk leder 

Mette – Personale repræsentant 

Jesper – Bestyrelses formand 

Carsten – Bestyrelses medlem 

Niels - Bestyrelses medlem 

 

 

1. Orientering Bjarne 

Bjarne fortæller at vi er i gang med at få et nyt hegn på Munkgård + en ny legeplads til Mini-Smølferne 

Bjarne fortæller om ledelsen har været på kursus, og det skal vi videre fører til personalet. Vi skal arbejde 

med overgange fra det enkelte barn kommer i institution til barnet tager hjem igen. 

Vi laver en APV, og den skal vi have lavet inden sommerferien. I APV’en tilføjer vi spørgsmål vedr. Corona. 

 

2. Orientering Jesper Formand 

Jesper har ikke har noget nyt 

 

3. Orientering Mette 

Mette fortæller om hvad der rører sig ude i husene.  

Personalet er rigtig glad for at være i små grupper. Der er tid til det enkelte barn. Rigtig god normering. 

Der er startet nyt tema – Vind og vejr. Vi er lige startet og det strækker sig over de næste 5 uger. 

 

4. Økonomi Mai-Britt 

Mai-Britt fortæller om økonomien for 2020/2021 

Det bliver vedhæftet til referatet. 

Bestyrelsen godkender regnskabet. 

Kommer der spørgsmål fra bestyrelsen, så kan de altid skrive til Mai-Britt. 



 

5. Corona 

Vi har haft corona på asylgade i uge 6. Bjarne fortæller om at det var 2 børn på 1 år + familie. Derudover 3 

personale. De 2 har det fint og er på arbejde igen. Den sidste er stadig hjemme, regner med at hun er 

tilbage så småt i næste uge. 

Vi har haft et team ude, så vi kunne blive kvik-testet. 

Godt vi er i små grupper, og det fortsætter vi med. I hvert fald til sommerferien. 

 

 

 

6. Skrivelse til kommunen 

Bjarne har lavet et skriv ud til bestyrelsen, med punkter som vi skal have fokus på i 2022 

• Garderober til vores børn sommer 21, da vi vil have 62 børn i den kommende førskolegruppe (ca 
15-18 garderober for lidt) 

• Beskrive vores bekymring omkring vi har 62 børn i vores førskole som starte i skole sommer 22, 
hvor skal de være og vil Snejbjerg skole lave 3 spor? 

• Hvis de skal udvide til 3 spor hvor skal vores førskole så være sommer 22? 

• Hvad har Herning kommune af løsninger til skolestart sommer 22,  
o Skal der laves 3 spor  
o Skal vi som Børneuniverset flyttes ud af vores lokaler? 
o Hvornår træffes denne beslutning? 
o Vigtigt det ikke kommer i sidste øjeblik i forhold til om vi skal flytte lokaler eller i en 

pavillon, så vi har mulighed for at indrette og give forældre og personale informationer i 
god tid. 

o Børneuniverset har flyttet rundt på børnegrupper i de sidste 8 år fordi vores børnetal stiger 
markant, det har været flere lokale flytninger som vores børn og forældre har haft med 
meget kort varsling. Vi har været heldig at forældre har accepteret det.   
 

o 2019 151 børn havebørn  
o 2020 153 børnehavebørn 
o 2021 168 børnehavebørn 

 

Bestyrelsen vil gerne invitere sig selv ind til et møde med Bo og Bibi – Bjarne indkalder. 

Jesper laver et skriv med de udfordringer som børneuniverset har haft de sidste 2 år. Dette skriv tages med 

til mødet. 

 

 


